
  

Aan het college van B&W Almelo

Per mail: bestuurssecretariaat@almelo.nl

Almelo, 29 september 2019

Betreft: Wijkcentra

Geacht college,

De vorige raadsperiode heeft een intensieve discussie plaatsgevonden over de wijkcentra. Op 16 
oktober 2018 heeft u de raad een brief gestuurd waarin u schrijft dat u de overeenkomst met Accres 
heeft verlengd met één jaar. Er zou een onderzoek worden uitgevoerd dat in april van dit jaar 
afgerond moest zijn. Na de brief uit oktober vorig jaar heeft de raad hierover echter geen verdere 
informatie ontvangen. De D66-fracties is hierover teleurgesteld. Als er geen besluit wordt genomen, 
dan komt een nieuwe verlenging van de overeenkomst met Accres snel dichterbij.

1. Is het door u aangekondigde onderzoek inmiddels afgerond?  Zo nee, waarom niet? Zo ja, 
wat zijn de uitkomsten hiervan en waarom zijn die nog niet met de raad gedeeld?

2. Bent u van plan om de overeenkomst met Accres opnieuw te verlengen? Zo nee, wat is dan 
het alternatief? Zo ja, verlengt u de overeenkomst opnieuw met een jaar en wanneer denkt u 
met een alternatief te komen?

Hartelijke groet,

Namens de D66-fractie,

Jeroen Wiertz
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